
 
 
 
 
9 april 2019 
 
Betreft: vervolgvragen Golfbaan Stippelberg  
 
 
Geacht College, 
 
In aansluiting op onze vragen van 7 april over het actieplan Golfbaan Stippelberg heeft de 
VVD nog een aantal aanvullende vragen geformuleerd. Deze zouden wij ook graag 
beantwoord zien vanuit het college. 
  
Heeft het college zelf een bedrijfsanalyse / en financiële analyse gemaakt over de 
ontwikkeling van Golfbaan Stippelberg over de periode 2015-2018? 
 
En heeft u hierin ook de jaarverslagen 2015 – 2017 en concept jaarverslag 2018 bij 
betrokken? 
 
Kunt u uw bevindingen en conclusies delen met de raad? 
 
Er schijnt in het verleden een benchmark te zijn uitgevoerd over de prijs per hectare tussen 
verschillende golfbanen. De VVD zou graag dit benchmark onderzoek ontvangen. Is dit 
mogelijk? 
 
In de presentatie vanuit het college is een overzicht op jaarbasis getoond van de leden van 
de golfclub.  
 
Zijn dit totale waarin ook de leden van de golfclub Stippelberg zonder speelrecht in zijn 
opgenomen? 

 
Graag een overzicht vanaf 2015 aantal leden uitgesplitst in: 

- A leden 
- B leden 
- Leden zonder speelrecht 
- Junioren <12 jaar 
- Junioren >= 12 jaar 
- Junioren >=22 jaar 
- Junior >= 26-29 jaar 
- Business club leden  
- Sub-Bl  



 
 
 
De VVD ontvangt graag een overzicht vanaf 2015 van de omzet uit greenfee’s uitgesplitst in 
omzet door leden en niet leden. Inclusief en exclusief BTW.  
 
Geldt de BTW vrijstelling ook op de omzet uit greenfee’s?  
 
N.a.v. de prijsverhoging spreekt u in de presentatie over een voordeel van 8% inclusief BTW 
voordeel. De prijsverhoging voor A en B leden bedraagt volgens berekeningen van de VVD 
voor 2019 is 6,3 – 6,7 procent. Klopt onze conclusie dat het netto-effect van de BTW 
vrijstelling dan rond de 1,5% bedraagt? Graag toelichting? 
 
De VVD vindt het belangrijk dat de jaarcijfers 2018 van de beheerstichting Golfbaan 
Stippelberg voor de commissievergadering in mei aan de raad beschikbaar gesteld wordt. 
Kunt u hiervoor zorgdragen? 
 
 Wij zien uw reactie gaarne tegemoet en danken u bij voorbaat voor uw inzet. 
 
 
 
 
 
 
Jan Vroomans 
Fractievoorzitter VVD Gemert-Bakel 
 
 
 


